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Zápis z 3. zasedání Zastupitelstva obce Včelná 

konaného dne 12. 12. 2022 od 18:00 hodin 

v zasedací místnosti Obecního úřadu Včelná, Husova 212, Včelná 

– částečně anonymizováno – 

 

Navržený program jednání: 
 

1. Schválení programu jednání 

2. Jmenování ověřovatelů zápisu 

3. Kontrola usnesení z 2. zasedání ZO dne 31. 10. 2022 

4. Zpráva o daňových příjmech k 30. 11. 2022 

5. Zpráva o plnění rozpočtu k 30. 11. 2022 

6. Schválení provádění rozpočtových opatření  

7. Schválení směrnice pro evidenci majetku obce 

8. Schválení smlouvy s Dopravním podnikem města České Budějovice o zajištění dopravní 

obslužnosti v roce 2023 

9. Schválení dodatku č. 35 ke smlouvě o poskytování služeb s firmou FCC České Budějovice, 

s. r. o.  

10. Schválení rozpočtu obce na rok 2023 

11. Schválení neinvestičního příspěvku rozpočtové organizaci Mateřská škola Včelná na rok 2023 

12. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce na období 2024-2025 

13. Schválení rozpočtu sociálního fondu obce na rok 2023 

14. Schválení obecně závazné vyhlášky č. 1/2022 o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství 

15. Schválení obecně závazné vyhlášky č. 2/2022 o místním poplatků ze psů 

16. Schválení cen vodného a stočného pro rok 2023 

17. Projednání žádosti o dotaci spolku Senioři Včelná z. s. 

18. Projednání žádosti o dotaci spolku Včelňáci z. s. 

19. Projednání žádosti o dotaci spolku SK Včelná z. s. 

20. Projednání odkupu pozemků parc. č. 309 a 310 v k. ú. Včelná (doplněno během zasedání) 

21. Zprávy starostky 

22. Zprávy místostarosty 

23. Zprávy předsedů výborů a komisí 

24. Různé 

25. Diskuze 

 

Přítomní zastupitelé: 

1) Jaroslav Bílek 

2) Mgr. Kamil Feitl – místostarosta 

3) MUDr. Daniel Karpianus 

4) Ing. Bc. Karel Koktavý – připojen 

vzdáleně 

5) Ing. Jan Lexa 

6) Ing. Jarmila Mandžukova 

7) Miroslava Stránská – starostka 

8) Michal Šlinc 

Omluvení zastupitelé: 

• Ing. Iva Smudková 

 

 

Další zúčastněné osoby: 

– zapisovatel Mgr. František Mareš 

– 3 hosté, dle prezenční listiny 

 

 

 

 

Zasedání zahájeno v 18:00 hodin. 

Z jednání pořizován zvukový záznam k případné kontrole zápisu. 
 

 

1. Zasedání zahájila starostka Miroslava Stránská. Přivítala přítomné, konstatovala, že zastupitelstvo 
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je při 8 přítomných zastupitelích, z toho jeden on-line, usnášeníschopné. 

Michal Šlinc navrhuje rozšířit program jednání o projednání odkupu pozemků parc. č. 309 a 310 

v k. ú. Včelná. 

Starostka dává hlasovat o programu jednání s rozšířením navrženým p. Šlincem jako novým bodem 

č. 20. Návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje program jednání na 3. zasedání Zastupitelstva obce 

Včelná dne 12. 12. 2022.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdržel. 

Program jednání schválen jako usnesení č. 1/3/2022. 
 

2. Ověřovateli zápisu předsedající jmenuje Jaroslava Bílka a Michala Šlince. Ti proti tomu nemají 

námitek. 

 

3. Starostka seznamuje s plněním usnesení z minulého zasedání zastupitelstva. Nic nebylo uloženo. 

 

4. Starostka podává zprávu o daňových příjmech za měsíc listopad 2022. Daňové příjmy činily 2,97 

mil. Kč, což je o 0,52 mil. Kč více než za stejné období roku 2021. 

Od počátku roku jsou daňové příjmy o 4,28 mil Kč vyšší. 

 

5. Starostka podává zprávu o plnění rozpočtu obce k 30. 11. 2022. Příjmy naplněny na 81,3 % (39,4 

mil. Kč) a výdaje na 77,7 % (54,8 mil. Kč). Stav prostředků na běžných účtech je 5,6 mil. Kč 

a na termínovaném vkladu je 14,9 mil. Kč. 

 

6. Starostka představuje návrh usnesení, kterým by zastupitelstvo pověřilo starostku k provádění 

rozpočtových opatření. Pověření je navrženo v příjmech bez omezení a ve výdajích do 250 tisíc Kč. 

Návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná pověřuje starostku obce k provádění rozpočtových opatření 

v tomto rozsahu: 

v případě přijaté účelové dotace a při převodu finančních prostředků mezi vlastními účty obce 

či pokladnou bez omezení výše v příjmech i výdajích,  

jinak v příjmové části bez omezení výše a ve výdajích s omezením do +250 tis. Kč. 

Osoba provádějící rozpočtová opatření dle tohoto pověření je povinna informovat 

zastupitelstvo o provedených opatřeních.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdržel. 

Návrh přijat jako usnesení č. 2/3/2022. 

 

7. Starostka představuje návrh novely směrnice pro evidenci majetku obce. V majetkové evidenci by 

se vedl a inventarizoval drobný hmotný majetek až od 3000 Kč a drobný nehmotný majetek od 7000 

Kč. Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje vnitřní směrnici č. 3/2022 pro evidenci majetku obce.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdržel. 

Návrh schválen jako usnesení č. 3/3/2022. 
 
8. Starostka představuje návrh smlouvy s Dopravním podnikem města České Budějovice, a. s. 

o zajištění dopravní obslužnosti v roce 2023. Návrh znamená menší meziroční navýšení na 2,16 mil. 

Kč. Záměr uzavřít smlouvu byl zveřejněn 2 měsíce předem dle zákonného požadavku. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje Smlouvu o závazku veřejné služby v přepravě 

cestujících pro rok 2023 pro obec Včelná.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 4/3/2022. 

 

9. Starostka představuje návrh dodatku č. 35 ke smlouvě o poskytování služeb s firmou FCC České 

Budějovice, s. r. o. Meziroční navýšení úhrady za služby činí kolem 14 %. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 
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„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje dodatek č. 35 ke smlouvě o poskytování služeb 

s firmou FCC České Budějovice, s. r. o.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 5/3/2022. 
 

10. Starostka představuje návrh rozpočtu obce na rok 2023 členěný dle tříd a jako důvodovou zprávu 

i detailní rozpis po položkách. Rozpočet je navrhován jako schodkový s příjmy 48.381.700 Kč a výdaji 

52.571.100 Kč. Návrh byl zveřejněn po dobu 15 dnů před schvalováním na úřední desce. K přípravě 

rozpočtu se konala i pracovní schůzka zastupitelů. 

Michal Šlinc se táže, jak daleko je vyřizování povolení na hřiště „Tikalka“, s nímž se již v rozpočtu 

počítá. 

Starostka odpovídá, že se aktuálně rozhoduje o odvolání sousedů k Jihočeskému kraji. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje rozpočet obce na rok 2023 členěný dle tříd jako 

schodkový s příjmy 48.381.700 Kč a výdaji 52.571.100 Kč. Rozdíl mezi příjmy a výdaji ve výši 

4.189.400 Kč bude kryt ze zůstatku hospodaření minulých let.“ 

Výsledek hlasování: 7 hlasů pro – 0 proti – 1 se zdrželi (Ing. J. Mandžukova). 

Návrh schválen jako usnesení č. 6/3/2022. 

 

Ing. Jarmila Mandžukova ke svému hlasování vysvětluje, že nesouhlasila s vybudováním hřiště 

Tikalka v tomto místě uprostřed zástavby, proto nehlasovala pro rozpočet, kde je tato investice 

zahrnuta. 

Michal Šlinc oponuje, že umístění není moc v zástavbě, neboť vedle je sklad stavebních hmot 

a z dalších dvou stran je silnice. 

 

11. Starostka představuje žádost Mateřské školy Včelná o neinvestiční příspěvek na rok 2023 ve výši 

650.000 Kč. Přítomná ředitelka MŠ zdůvodňuje navýšení o 200 tis. Kč oproti minulým letům. 

Je postavena jedna třída navíc a vyšší jsou i ceny hraček a vybavení. 

Dále informuje o potřebě mimořádné investice cca 150 tis. Kč do rekonstrukce elektroinstalace, což 

vyplývá z revizní zprávy. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje poskytnutí neinvestičního příspěvku příspěvkové 

organizaci Mateřská škola Včelná na rok 2023 ve výši 650.000 Kč.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 7/3/2022. 

 

12. Starostka představuje návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce na období 2024-2025. Návrh byl 

zveřejněn po dobu 15 dnů na úřední desce. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Včelná na roky 

2024-2025.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 8/3/2022. 

 

13. Starostka představuje návrh rozpočtu sociálního fondu obce na rok 2023. Je navrženo navýšení 

oproti loňskému roku mimo jiné vzhledem k nové pracovnici pošty. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje příděl do sociálního fondu obce Včelná na rok 2023 

ve výši 304.000 Kč a rozpočet sociálního fondu obce Včelná s příjmy i výdaji ve výši 304.000 

Kč.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 9/3/2022. 

 

 

14. Starostka představuje návrh obecně závazné vyhlášky č. 2/2022 o místním poplatku za obecní 
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systém odpadového hospodářství. 

Návrh blíže komentuje místostarosta Mgr. Kamil Feitl. Je navrhováno zvýšení základní sazby 

ročního poplatku z 650 Kč na 950 Kč. Je to zvýšení o zhruba jednu korunu denně. Náklady obce 

na odpadové hospodářství jsou již 3,3 mil. Kč a skládkovné se dle aktuálně platné legislativy bude 

v následujících letech výrazně zvyšovat. Při navrženém zvýšení poplatku se doplatek obce 

do odpadového hospodářství sníží z aktuálních 1,7 mil. Kč na úroveň 750 tis. Kč. Sleva pro seniory 

od 70 let je navrhována ve výši 200 Kč, platili by tedy 750 Kč. Dále mají být zcela osvobozeni studenti 

ubytovaní mimo obec a poplatníci z dvou domů, kam nezajíždí svozové vozidlo odpadů. 

Michal Šlinc uvádí, že je pro něho nechat 14-denní svoz, a přitom navýšit poplatek, nepřijatelné. 

Pokud se za to aspoň nezavede týdenní svoz, tak by pro rok 2023 obětoval 750 tisíc z obecního 

rozpočtu, aby rodiny neplatily tolik za odpady při vysokých cenách energií. 

Mgr. Kamil Feitl uvádí, že lidé by si měli uhradit likvidaci vlastních odpadů. 

Ing. Bc. Karel Koktavý uvádí, že zvýšení poplatku nezvedne morálku třídění, že je to jen jedna 

koruna denně také není argument. Souhlasil by i s 950 Kč základní sazby, ale pro seniory navrhuje 

sníženou sazbu 200 Kč. 

Ing. Jarmila Mandžukova uvádí, že v minulém roce se zvyšovalo na 650 Kč a zdálo se to i tehdy 

občanům hodně. Takto skokově by se zvyšovat nemělo, bude to malá revoluce na obci. Řešením by 

měl být nějaký kompromis, mírné zvýšení o 100 až 150 Kč, ale ne skok. Snížila by věkovou hranici 

úlevy pro seniory na 65 let, stejně jako je tomu u poplatku za psy. Výši úlevy by stanovila na polovinu 

poplatku. 

Ing. Jan Lexa uvádí: proč by měla obec přispívat? Postupně bychom se měli dostat na plnou úhradu 

nákladů z poplatku. Obec také nepřispívá občanům například na úhradu spotřeby plynu 

v domácnostech. A mohli bychom zkonstruovat nějakou úlevu pro sociálně slabé. 

Ing. Jarmila Mandžukova uvádí, že obce většinou doplácejí, případně to dávají i populisticky 

zdarma. Demotivující je zvýšení i ohledně třídění. Třídím více – a platím více. Žádat si o nějaké 

sociální úlevy je administrativa navíc a lidem se o to nežádá snadno. 

Ing. Bc. Karel Koktavý uvádí, že sice přednesl svůj vlastní návrh, ale podpořil by i návrh 

p. Mandžukové. 

MUDr. Daniel Karpianus uvádí, že cena nebude pro třídění ani motivační ani demotivační. Kdo třídí, 

bude třídit i nadále. Náklady budou do budoucna růst a je třeba se zaměřit na osvětu a zvýšit procento 

tříděného odpadu, aby se snížily náklady obce. 

Jaroslav Bílek uvádí, že nesouzní s tím, že by se mělo více ulevovat seniorům, např. od 65 let. 

Ti třídí dle statistik spíše méně. Poplatky by svázal s náklady obce a motivoval tím k třídění, aby se 

produkovalo méně netříděného odpadu. Pokud to někomu nebude finančně vycházet, může požádat 

v rámci dávek od státu, obec by neměla suplovat sociální politiku. 

Michal Šlinc se táže, proč se tedy dávají 2 miliony na MHD, když se nechtějí lidé dotovat. Stejně tak 

se dotuje odpadové hospodářství. Nevidí v tom rozdíl. Poplatek na příští rok by proto nechal stejný 

jako letos, tj. 650 Kč. Existuje spousta rodin, kteří ty tři stovky za rok na osobu budou počítat. 

Srovnávat příspěvek obce na odpady např. s plynem, jak o tom mluvil pan Feitl a pan Lexa, je 

nesmysl. Někdo totiž topí dřevem a plyn nemá, příspěvkem na odpady se plošně přispěje všem. 

Mgr. Kamil Feitl upozorňuje, že příští rok přijde další navýšení nákladů, tak je třeba zvýšit raději 

dříve. 

Přítomný host JUDr. Ivana Rygálová navrhuje pro letošní rok poplatky nezvyšovat, 

se zdůvodněním obdobným, jako říkala p. Mandžuková. Ve dvou věcech může obec pro všechny 

občany něco udělat: v odpadech a MHD. 

Přítomný host Mgr. František Mareš uvádí, že nechce navrhnout žádnou konkrétní výši poplatku, 

ale nabídnout jiný úhel pohledu. Odpady vznikající na území obce se stávají vlastnictvím obce a ta 

je za ně zodpovědná, není to tedy situace obdobná s plynem. Dále je třeba vzít v úvahu, že ač se 

třídí, velké náklady jsou i za svoz a likvidaci tříděného odpadu. A neměli by se motivovat jen občané 

k třídění, ale i obec k nakládání s vytříděnými složkami tak, aby přinášely obci potenciálně zisk, a ne 

náklady kolikrát podobné, jako by se netřídilo. Do budoucna se bude nadále snižovat množství 

netříděného odpadu, takže poplatek za popelnice by mohl i klesat, pokud by si využití vytříděných 

komodit obec ponechala jako svůj díl zodpovědnosti. 

Starostka reaguje, že to je ideálně stav do budoucna, ale v tuto chvíli není možné každou jednotlivou 

popelnici vážit, aby lidé skutečně platili jen za to, co do popelnice odhodí.  
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Starostka požádala o 5 minut pauzu na poradu hnutí Naše Včelná. 

Po přestávce představuje Jaroslav Bílek kompromisní návrh výše poplatků: 

Základní sazba 950 Kč, úleva pro seniory od 70 let 450 Kč (tedy platba 500 Kč), děti narozené v roce 

2023 zdarma a zachovat i již navrhovanou změnu plné osvobození studentů bydlících mimo obec. 

Ing. Bc. Karel Koktavý by byl pro velmi pozvolné navýšení poplatku, např. o 100, 150 Kč. 

Michal Šlinc navrhuje poplatek zachovat v současné výši 650 Kč.  

 

Starostka dává nejprve hlasovat o protinávrhu p. Šlince, tedy vydání vyhlášky s nezměněnými 

sazbami jako v letošním roce. Návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná vydává obecně závaznou vyhlášku obce Včelná č. 2/2022 

o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství.“ 

Hlasování: 3 pro (M. Šlinc, Ing. J. Mandžukova, Ing. K. Koktavý) – 5 proti (M. Stránská, Mgr. K. Feitl, 

J. Bílek, Ing. J. Lexa, MUDr. D. Karpianus) – 0 se zdrželi.. 

Návrh neschválen. 

 

Starostka dává hlasovat o upraveném návrhu předkladatele předneseném p. Bílkem, tedy základní 

sazba 950 Kč, úleva pro seniory od 70 let 450 Kč a děti narozené v roce 2023 zdarma. Osvobozeni 

od poplatku jsou také studenti ubytovaní mimo obec. Návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná vydává obecně závaznou vyhlášku obce Včelná č. 2/2022 

o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství.“ 

Hlasování: 5 pro (M. Stránská, Mgr. K. Feitl, J. Bílek, Ing. J. Lexa, MUDr. D. Karpianus) – 3 proti (M. 

Šlinc, Ing. J. Mandžukova, Ing. K. Koktavý) – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 10/3/2022. 

 

15. Starostka představuje návrh obecně závazné vyhlášky č. 2/2022 o místním poplatků ze psů. 

Navrženo je zvýšení poplatku pro seniory: za prvního psa 200 Kč a za dalšího 300 Kč, namísto 

současných sazeb 70 Kč a 100 Kč. 

Zastupitelé nemají ke zvýšení sazby námitek. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná vydává obecně závaznou vyhlášku obce Včelná č. 3/2022 

o místním poplatku ze psů.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 11/3/2022. 

 

16. Starostka představuje dva návrhy cen vodného a stočného pro rok 2023. Provozovatelem navrženo 

buď zvýšení pevné složky, anebo ponechání stávající pevné složky a vyšší navýšení pohyblivé 

složky. Zastupitelé jsou většinou pro ponechání pevné složky v nezměněné výši. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje výši vodného a stočného ve dvousložkové formě takto: 

vodné pevná složka 360 Kč, pohyblivá 43,02 Kč/m3; stočné pevná složka 240 Kč, pohyblivá 

28,13 Kč/m3. Ceny uvedeny bez DPH 10 %.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 12/3/2022. 

 

17. Starostka představuje žádost o dotaci spolku Senioři Včelná z. s. na podporu kulturní činnosti v roce 

2023 ve výši 85.000 Kč. Pořadatelé tanečních večerů pro seniory se zaregistrovali jako spolek, 

musejí vést účetnictví, platí poplatky svazu „OSA“, nájemné Kulturního centra je 83 tis. Kč. Starostka 

uvádí, že je pro poskytnutí dotace, ale že zároveň přesvědčila žadatele o potřebě zvýšení vstupného 

na akci o 10 Kč. 

Michal Šlinc uvádí, že přiznání této dotace znamená tedy prakticky kulturák na úterní akce 

poskytnutý zdarma. Je pro. 

Ing. Jarmila Mandžuková a starostka Miroslava Stránská jsou též pro podporu těchto aktivit. 
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Přítomný host JUDr. Ivana Rygálová uvádí údaje zjištěné ze spolkového rejstříku. Spolek vznikl 

z rodinných příslušníků a je to podnikatelská aktivita. Spolek musí zakládat do rejstříku účetní 

závěrku a stanovit kontrolní orgán, což neudělali. Mají tedy nesplněné zákonné povinnosti spolku 

a ani nepřijdou svůj požadavek na zastupitelstvo osobně zdůvodnit. Čistější by bylo jim poskytnout 

mimořádně kulturní centrum zdarma než poskytovat takovému spolku dotaci. 

Starostka by naopak výjimky z nájemného nedávala a podpora formou dotace se jí zdá vhodnější. 

Manželé Dudákovi tyto akce pořádají úspěšně spoustu let, takže by ponechala dotační podporu. 

Dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje dotaci spolku Senioři Včelná z. s., IČ 140322881, 

Nádražní 1, Včelná, na podporu činnosti spolku na rok 2023 ve výši 85.000 Kč a pověřuje 

starostku obce k uzavření odpovídající veřejnoprávní smlouvy.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 13/3/2022. 

 

18. Starostka představuje žádost o dotaci spolku Včelňáci z. s. na podporu kulturní činnosti v roce 2023 

ve výši 85.000 Kč. 

Ing. Bc. Karel Koktavý uvádí, že ač si váží práce p. Scheinosta a co spolek dělá pro Včelnou, tak 

zde musí vzpomenout, jak bylo spolku „Včelná pro všechny“ vyčítáno, že má jméno jako politické 

sdružení a dělali by si tak v případě obdržení dotace politickou reklamu za obecní peníze. Teď viděl 

televizní rozhovor p. Uhlíře se starostkou před senátními volbami, kde starostka říkala, jak mají 

spolek a angažuje se ve spolku. Vnímá to obdobně jako kolizi s názvem politického sdružení a není 

proto pro dotaci. 

Starostka odpovídá, že v rozhovoru neřekla nic, co není pravda, a že stejně by se dalo nahlížet 

i na členství jejího syna ve Sportovním klubu Včelná. Toto je prostě realita malé obce a spolkových 

aktivit, lidí ochotných něco pořádat pro ostatní je málo. 

Ing. Jarmila Mandžukova reaguje, že název spolku Včelná pro všechny se po minulých volbách 

sice nelíbil, ale nevracela by se k tomu a je pro poskytnutí dotace spolku Včelňáci. 

Přítomný host JUDr. Ivana Rygálová podotýká, že povinnost zakládat do rejstříku účetní závěrky 

a stanovit kontrolní orgán by měl splnit i spolek Včelňáci. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje dotaci spolku Včelňáci z.s., IČ 04517989, Nádražní 224, 

Včelná, na podporu činnosti spolku na rok 2023 ve výši 85.000 Kč a pověřuje starostku obce 

k uzavření odpovídající veřejnoprávní smlouvy.“ 

Výsledek hlasování: 7 hlasů pro (M. Stránská, Mgr. K. Feitl, J. Bílek, Ing. J. Lexa, MUDr. D. Karpianus, 

Ing. J. Mandžukova, M. Šlinc) – 1 proti (Ing. Bc. K. Koktavý) – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 14/3/2022. 

 

19. Starostka představuje žádost o dotaci spolku Sportovní klub Včelná z. s. ve výši 250.000 Kč. 

Předseda spolku JUDr. František Vavroch ozřejmuje blíže žádost klubu. Udržují 2,5-hektarový 

areál, platí energie. Dvě třetiny modernizací pokryjí z dotací. Např. v uplynulém roce bylo zbudováno 

osvětlení fotbalového hřiště, aktuálně by chtěli pořídit traktorovou sekačku. Podpora obce činí pětinu 

až čtvrtinu nákladů klubu a je primárně určena na podporu mládeže. 

Starostka uvádí, že zná rozsah činnosti klubu z vlastní zkušenosti, například činnost dětského 

fotbalu narostla a navýšení dotace o 50 tis. Kč oproti minulému roku je dle ní adekvátní. 

Přítomný host JUDr. Ivana Rygálová poznamenává, že Sportovní klub Včelná je z žadatelů 

o dotace jediný spolek, který má řádně zveřejněny účetní závěrky. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje dotaci Sportovnímu klubu Včelná z. s., IČ 14498570, 

U Stadionu 272, Včelná, na podporu sportovní činnosti klubu na rok 2023 ve výši 250.000 Kč 

a pověřuje starostku obce k uzavření odpovídající veřejnoprávní smlouvy.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 15/3/2022. 

 

20. Vloženo projednání možného nákupu pozemků parc. č. 309 a 310 s domem čp. 33 vedle Kulturního 

centra. 
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Michal Šlinc navrhuje vyvolat jednání o kupní ceně. Zastupitelé vesměs souhlasí. Starostka zjistí 

bližší informace a bude zastupitele průběžně informovat. 

 

 

21. Zprávy starostky obce: 

a) Starostka informuje o možnosti volby barvy hliníkové protihlukové stěny u Jižní tangenty 

a ukazuje některé příklady provedení. Investorem je však kraj a ten nakonec rozhodne. 

b) Starostka informuje, že domluvila s firmou E.ON, že pozemek pod přesouvanou trafostanicí 

u obecního úřadu nebude vykupován, ale bude provedena směna pozemků s doplatkem. 

 

22. Zprávy místostarosty obce: 

a) Mgr. Kamil Feitl informuje o vypsané dotaci na rekonstrukce veřejného osvětlení s celkovou 

alokací 1,7 mld. KČ. Dotace je ve výši 100 %. Oslovil dotačního poradce a elektromontážní firmu. 

U nás by se vyměňovaly především 70 W výbojky za 35 W LEDky s teplým odstínem světla, a to 

v celé obci. Na 3,3 milionu korun uznatelných výdajů na lampy by to znamenalo uvolnit cca 2 

miliony z rozpočtu obce na nedotované výkopové práce. Dále by se při stavbě mohly uložit do 

výkopu datové sítě. K tomuto projektu zatím připravuje bližší podklady. 

 

23. Zprávy předsedů výborů a komisí obce:  — 

 

24. Různé: 

a) [dotaz JUDr. Ivany Rygálové a odpověď starostky v této verzi zápisu neuvedeny z důvodu ochrany osobních 

údajů] 

 

b) Přítomný host JUDr. Ivana Rygálová uvádí k výši odměn neuvolněných zastupitelů, že dle ní 

by měla být odměna pro místostarostu stanovena s přihlédnutím k počtu obyvatel obce, nikoli 

v maximální možné výši 32.501 Kč měsíčně. Odměna 1.560.000 Kč za celé volební období je 

hodně a dříve se stanovovaly částky menší. I po minulých volbách p. Feitl sliboval, jaké že bude 

provádět projekty, ale neprováděl. Zdůvodnění z minulého zasedání, že bude mít nově na starosti 

stavební agendu a správu Kulturního centra, proto nebere. Zdá se jí nadbytečné, aby byl 

místostarosta takto honorován a vyzývá sdružení Naše Včelná, aby přehodnotilo odměňování 

místostarosty a aby místostarosta sám měl sebereflexi. 

 

25. Diskuze 

a) Mgr. Kamil Feitl zve zastupitele na obecní ples konaný dne 3. 2. 2023. 

b) Starostka oznamuje předběžný termín dalšího zasedání 20. února.  

 

 

Zasedání ukončeno v 20:59 hodin 

 

Zapsal: Mgr. František Mareš 

 

 

Ověřovatelé:  Jaroslav Bílek      ..............................................  

 

 

Michal Šlinc       .............................................. 

 

 

Starostka:   Miroslava Stránská     .............................................. 

 


